
 
Generalforsamling for Vordingborg Skytteforening d. 31-03-2023 
 
 
1. Velkomst ved Kurt Jensen, og herefter valg af dirigent. 
 
 
12 medlemmer var mødt til generalforsamlingen. 
 
 
2. Jannie Jensen blev valgt som dirigent. 
 
 
Valgte stemmetællere blev Klaus Færregaard og Kim Wilstrup. 
 
 
3. Formandens beretning: 
 
Sidste generalforsamling var i september 2021, hvorfor generalforsamlingen 2022 blev sprunget 
over. Rullet med generalforsamling hvert år i marts måned er nu tilbage, hvor det var før corona. 
Det forventes at fortsætte med generalforsamlinger i marts måned fremover. 
 
I det forgangne år, har der været 3 hold af ”før politielever” desværre har det ikke kastet nye 
medlemmer af sig, men seneste hold var meget interesseret. 
 
I vintersæsonen har ukendte skytter skudt vores skiveholdere i stykker. Det er en udgift for klubben 
med indkøb af nye skiveholdere, hvorfor der nu er sat kæder omkring skiverne. Der skal laves et 
skab der kan låses, og hvor skiverne sættes ind. Klubben vil betale omkostningerne hertil.  
 
Der har også været besøg af 2 mandeklubber, som gerne ville prøve at skyde, vi må se om det 
kaster nye medlemmer af sig.  
 
Klubben har en sund økonomi, som i vil se når Michael gennemgår regnskabet. 
 
Der er kun en lille flok af Tordenskjolds soldater, der bruger alle deres ressourcer på at holde 
klubben åben, så der kan afholdes skydninger om tirsdagen. Der er derfor ikke også overskud til at 
finde på arrangementer. Det lader ikke til, at dette bliver bedre, da folk også skal passe deres 
arbejde. 
 
Man skal forvente, at man grundet få hjælpere kan blive nødsaget til at lukke enkelte dage med 
kort varsel, fordi der ikke er mandskab nok til at gennemføre skydningerne.  
 
Især skydningerne i Tubæk kræver lidt, da der skal hentes ammunition og våben, og der er for få til 
at hjælpe. 
 
Der efterlyses i den forbindelse frivillige til en hjælpende hånd. 
 
 
Spørgsmål fra fremmødte: 



 
Rygtet siger, at det er politiet der har anvendt skiveholderne, og dermed skudt disse i stykker. Kurt 
oplyste, at han havde talt med politiet, og at det ikke er politiet der har anvendt skiverne. Politiet 
har deres egene skiver med. 
 
På kravet om udfærdigelse af et skab, der skal ligne de andre skabe der står i Tubæk blev det oplyst 
at skabene er på specialmål, da skiverne ikke kan stå i et almindeligt skab. Et medlem foreslog, at vi 
kunne høre OT-skabe om en pris for udfærdigelse af skab på specialmål, ellers tilbød medlem at 
lave skabene selv. 
 
Formandens beretning blev godkendt. 
 
4: Michael gennemgik regnskaberne fra 2021 og 2022 
 
Spørgsmål fra fremmødt. Hvordan beregnes tilskuddet fra Vordingborg Kommune ?  Jannie Jensen  
og Kurt Jensen oplyste, at tilskuddet svinger fra år til år, og at de ikke helt kender 
beregningsgrundlaget.   
 
Begge regnskaber blev godkendt. 
 
5: Indkomne forslag: 
 
Der er ikke kommet nogle forslag. 
 
6: Fastsættelse af kontingent. 
 
Michael foreslog at bibeholde kontingentet, da man ikke ved hvad de kommende år bringer. Man 
havde grundet det gode regnskab overvejet at taget et kontingentfrit år, men man mener det er 
bedre at have lidt penge på bogen. Ingen medlemmer argumenterede imod. 
 
Der var enighed om, at kontingentet fortsætter som hidtil. 
 
7: Valg  
 
Formanden Kurt Jensen blev genvalgt. 
 
Bestyrrelsesmedl. Alex S Hansen. Genvalgt 
 
Kasserer Mikael Petersen. Genvalgt. 
 
Bestyrelsesmedlem Hasse Nielsen ønskede ikke genvalg. Michael Bach valgt  
 
Bestyrrelsesmedl. Klaus Færregaard. Genvalgt. 
 
Bestyrrelsessupleant Heidi Røygaard for 1 år. Genvalgt. 
 
Revisor 1 for 2 år, Janni Jensen. Genvalgt. 
 
Revisor 1 for 1 år, Kim Wilstrup. Genvalgt. 



 
 
8. Eventuelt: 
 
Hejdi Røygaard foreslog, at der kom rense og pudsesæt til våben stående i Tubæk, og at skytten 
ved endt skydning pudsede våbnet, førend det blev lagt i kasse. Dette foreslag blev godt modtaget, 
og Kurt Jensen lovede at sørge for, at de fornødne materialer blev stillet til rådighed til brug i 
Tubæk. 
 
Dernæst blev det aftalt, at vi holder en pudsedag for alle våben hos Peter, der har trykluft. Det 
aftaltes at store pudsedag sker d. 05-04-2023, hvor 4 medlemmer hjælper til. 
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